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OSNOVNA ŠKOLA AUGUSTA ŠENOE 
ZAGREB, SELSKA CESTA 95 
Zagreb, 3. listopada 2023. 
 

 
ZAPISNIK S KONSTITUIRAJUĆE SJEDNICE VIJEĆA RODITELJA 
ODRŽANE 3.10.2023. u 17:30h 
 
 
Konstituirajuća (prva) sjednica Vijeća roditelja (u daljnjem tekstu VR) održana je na temelju članka 142. Statuta Osnovne škole 
Augusta Šenoe, najavljena dopisom Klasa: 600-08/23-01/5, Urbroj: 251-187-23-01 proslijeđenom od strane ravnateljice 
predstavnicima razreda, dana 29. rujna 2023. godine. 
 
Ravnateljica Ivana Sauha pozdravlja roditelje na prvoj sjednici VR. Na sjednici je sukladno popisu bilo prisutno 34 predstavnika 
razreda. Prema ukupnom broju razreda, sjednici VR treba nazočiti 38 predstavnika. Utvrđeno je da postoji kvorum te da se temeljem 
toga svi zaključci sa sjednice VR smatraju valjanim. 
 
Dnevni red: 

1. Izbor predsjednika i zamjenika Vijeća 
2. Izvješće o realizaciji izvanučioničke nastave u šk.g. 2022./2023. 
3. Izvješće o stanju sigurnosti i provođenju preventivnih programa u školi u šk.g. 2022./2023. 
4. Izvješće ravnateljice o realizaciji godišnjeg plana i programa i školskog kurikuluma u školskoj godini 2022./2023. 
5. Davanje mišljenja o prijedlogu godišnjeg plana i programa rada škole u školskoj godini 2023./2024. 
6. Davanje mišljenja o prijedlogu školskog kurikuluma u školskoj godini 2023./2024. 
7. Izvješće o samovrednovanju škole, svibanj 2023. 
8. Početak rada u novoj školskoj godini 
9. Pitanja, prijedlozi i obavijesti 

 
Predstavnici su suglasni s dnevnim redom. 
 

Ad. 1. Izbor predsjednika i zamjenika VR 

Ravnateljica poziva roditelje da predlože predsjednika VR ili da predlože sami sebe. Jedna predstavnica predlaže prošlogodišnju 
predsjednicu Stelu Fišer Marković, predstavnici glasaju i jednoglasno izabiru Stelu Fišer Marković kao predsjednicu VR. Predsjednica 
se zahvaljuje na izboru i za zamjenicu predsjednice predlaže Margaretu Čotić koju VR jednoglasno potvrđuje. Nadalje, ukratko 
objašnjava ulogu predstavnika u VR, neka nepisana pravila, princip rasprave unutar VR i nastup prema Školi. 
 

Ad. 2. Izvješće o realizaciji izvanučioničke nastave u šk.g. 2022./2023. 

Ravnateljica usmeno informira nazočne o predmetu i materijalima koji su poslani na mail, navodi da su ista samo izvješća te da ih 
VR ne treba usvojiti ali ih ravnateljica daje roditeljima na znanje. 
Predstavnici nemaju dodatnih upita i komentara, te potvrđuju Izvješće. 
 

Ad. 3. Izvješće o stanju sigurnosti i provođenju preventivnih programa u školi u šk. g. 2022./2023. 

Ravnateljica usmeno informira nazočne o predmetu i materijalima koji su poslani na mail, navodi da su ista samo izvješća te da ih 
VR ne treba usvojiti ali ih ravnateljica daje roditeljima na znanje. 
Predstavnici nemaju dodatnih upita i komentara, te potvrđuju Izvješće. 
 

Ad. 4. Godišnje izvješće ravnateljice o realizaciji godišnjeg plana i programa i školskog kurikuluma u školskoj godini 

2022./2023. 

Ravnateljica usmeno informira nazočne o godišnjem izvješću koje je poslano unaprijed na mail. Navodi da je izvješće takvo jer se 
radilo na temelju ostvarenog i predlaže da roditelji pitanja ostave za kraj sjednice. 
Predstavnici nemaju dodatnih upita i komentara, te potvrđuju Izvješće. 
 

Ad. 5. Davanje mišljenja o prijedlogu Godišnjeg plana i programa rada škole u školskoj godini 2023./2024. 

Ravnateljica usmeno informira nazočne o predmetu i materijalima koji su poslani na mail i otvara raspravu. 
Predstavnici navode kako u knjižničnom fondu na strani 9. nedostaje više od 1000 knjiga i kako je broj knjiga po učeniku manji od 
10, te traže da se fond revidira i nabave lektire kako bi se ispoštovao minimum po članku 15. standarda za školske knjižnice, nadalje 
nisu spomenute neke profesorice informatike, nova zaposlenica u tajništvu, pa roditelji mole da se tablice zaposlenika pregledaju i 
nadopune, ujedno se pohvaljuje  prof. informatike Kristina Dragičević od strane 6.d (ta im je profesorica tek došla prvi put ove školske 
godine i odmah na početku iskazuju zadovoljstvo), treba uvrstiti sportsku dvoranu u popis, aktivnosti u sportskim dvoranama 
vikendom nisu navedene, na stranici 62. tablice se preklapa preko stranica pa roditelji mole da se to uredi kako bi tablica bila jasnija. 
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Postoje i tehnikalije koje će se posebno poslati mailom, nisu se sve navodile na sjednici ali se radi potrebe zapisnika nalaze u 
nastavku: 
str 6. zakon je do 151/22 (navodi samo do 64/20), također nedostaju i neki brojevi NN u sredini teksta, str. 7. navodi 814 učenika 
(840 na strani 5.), str. 9. piše beoj umjesto broj, str 12. djelatnici u školskoj godini 2022./2023., strana 23. navodi da ima  9 blagdana 
u rujnu i listopadu i studenom itd., strana 28. kaže 15+33 individualizirani program (strana 21. pak 14+42), str. 37. plan učiteljskog 
vijeća  prijedlog kalendara za šk.g.2022./2023, str. 38. piše petoh umjesto petog, str. 59. u slučaju prijave nekog od oblika nasilja 
obvezni smo postupiti prema članka 3. protokola o postupanja u slučaju nasilja među djecom i mladima – ne postoji članak 3. u tom 
protokolu pa i to treba ispraviti. 
Predstavnici nemaju dodatnih upita i komentara, te uz navedene ispravke daju pozitivno mišljenje na Godišnji plan i program rada 
škole (GPPR). 
 

Ad. 6. Davanje mišljenja o prijedlogu školskog kurikuluma u školskoj godini 2023./2024. 

Ravnateljica usmeno informira nazočne o predmetu i materijalima koji su poslani na mail i otvara raspravu. 
Predstavnici navode kako kod profesorice Nives Dylan nedostaje prikaz nastave, dok i GPPR-u istog ima. Nedostaju neki posebni 
projekti u tablicama. Nadalje predstavnike zanima hoće li biti priprema za prijemne ispite za matematiku i ostale predmete s 
prijemnih ispita, predstavnike najviše brine što se dodatna nastava preklapa po rasporedu s nekim izbornim predmetima, pa mole 
da se pripreme uklope u satnicu kako bi zainteresirani stvarno mogli ići na to. Ravnateljica navodi da je stvarno teško složiti raspored 
koji će svima odgovarati i da će se raspitati kod profesora za mogućnost pripreme, no da isto ne treba stavljati u kurikulum jer se 
kurikulum može nadopunjavati kroz godinu budući da je to razvojni dokument, stoga poziva roditelje da se jave i kroz godinu sa 
svojim prijedlozima. Predstavnici traže da se provede anketa među osmim razredima kako bi se vidio interes i na temelju njega 

održale radionice za zainteresirane u terminu koji bi odgovarao zainteresiranima.  
U kurikulumu su predstavnici naišli na greškice/tehnikalije koje će se posebno poslati mailom, nisu se sve navodile na sjednici, ali se 
radi potrebe zapisnika nalaze u nastavku: 
zakon je do NN 151/22 (navodi samo do NN 64/20), također nedostaju i neki brojevi NN u sredini teksta, sadržaj ne odgovara rednom 
broju stranica (npr. piše terenska nastava za druge razrede na str. 70 ali je na 69, str. 59.), kriva godina za Lidrano, str. 89. 10-12/2022, 
str. 97. 10.9.2022., str. 17 piše 02/2023 (umjesto 2024.) isto se ponavlja i na str. 21. i 73., na str. 78. piše ilistopad, kriva godina je i 
na str. 99., 103., 105. i 107., te se kriva godina ponavlja na str. 98., 101., 103., 105., 106., 108., 109., 110., 112. i 113. 
Predstavnici nemaju dodatnih upita i komentara, te uz navedene ispravke daju pozitivno mišljenje na školski kurikulum. 
 

Ad. 7. Izvješće o samovrednovanju škole, svibanj 2023. 

Ravnateljica usmeno informira nazočne o predmetu i materijalima koji su poslani na mail i otvara raspravu. 
Predstavnici postavljaju pitanje o vrednovanju i edukaciji profesora, ravnateljica odgovara da je edukacija navedena u GPPR i da se 
je vrednovanje profesora isto provelo u svibnju 2023. godine, no to je interni dokument škole i roditelji nemaju pravo uvida. 
U samovrednovanju su bili uključeni 2. a i d, 3. b i d, 4. a i c, 5. a i b, 6. b i d, 7. a i c te 8 b. i c (generacije 2022./23.). Ravnateljica 
komentira kako se nažalost nije puno roditelja uključilo, kako je škola zaključila da je zadovoljna, ali ima mjesta za poboljšanje, 
trenutno i dalje pregledavaju sve komentare roditelja i učenika, da se vidi što se može napraviti po tim komentarima. 
 
Predstavnici navode kako je 25% veliki postotak učenika koji su dali ocjenu 3 za zadovoljstvo svojim znanjem, 30% učenika daje 
ocjenu 3 za zadovoljstvo radom učitelja, 14% daje ocjenu 1 da se osjeća sigurno, 8% đaka daje ocjenu 1 za osjećaj prihvaćenosti,… 
Smatraju da je to loš rezultat i pozdravljaju rad na ovoj problematici te sve aktivnosti koje će se raditi. Također traže da se 

samovrednovanje nastavi na godišnjoj razini kako bismo imali usporedne rezultate i vidjeli ima li pomaka. Ravnateljica ovaj zahtjev 
prima na znanje. 
 
Predstavnici bi htjeli čuti da je škola svjesna da postoji vršnjačko nasilje i postojanje nedozvoljenih supstanci i da se tome problemu 
treba pristupiti od prvog razreda. Navode da su svjesni da ne možemo mijenjati sve obitelji, ali škola mora pružiti utočište, i dok 
imamo i „samo“ jednog učenika kojeg je strah otići na toalet ili doći u školu, ili predmet gdje jedan/na ili dvoje ometa nastavu – to 
je problem. Predstavnici traže način da se sustavno radi na tome, da se traži pomoć ministarstva, agencije ili ustanove koja bi 
napravila plan i program da se sustavno radi od prvog razreda. Jako se puno toga radi vatrogasnom mjerom, svi drugi učenici koji 
pate zbog toga nisu u programu stručne službe i to nije pravilan pristup. S nasilnikom treba sustavno raditi, ali i sa svima koji to 
gledaju i trpe, problem je puno veći od jedne ankete godišnje. Predstavnike zanima postoji li mogućnost da se škola stvarno s time 
pozabavi i mogu li vijećnici u tome pomoći? Ravnateljica odgovara kako smo velika škola, i kako nemamo dovoljno resursa, problemi 
se javljaju svake godine, sve se radi u granicama kojima se može, VR može pokrenuti bilokakve radionice ako smatra da stručni tim 
nije dovoljan i škola je otvorena za to. Nadalje se postavlja pitanje da radionice moraju dobiti suglasnost ministarstva ako se želi 
nastupiti prema djetetu, no isto tako, ukoliko je odobrena od strane Grada Zagreba, odobrenje ministarstva nije potrebno. 
Predstavnike zanima smatra li škola da postoji problem ili ne, na što ravnateljica potvrđuje da postoji, nadalje se inzistira na pitanju 
što škola radi po tom problemu, te ravnateljica odgovara da je samovrednovanje napravljeno i da sada rade na planu kako pristupiti. 
Inzistira se na odgovorima poput što se radi ako na radionice ne dođu roditelji problematične djece? Što škola napravi u tom slučaju? 
 
Ravnateljica odgovara da su radionice za svakoga tko želi doći i da iste ne mogu biti obvezne, a da roditelji problematične djece 
dolaze na individualne razgovore. Predstavnici predlažu korištenje i drugih sredstava primjerice prijavu CZSS i smatra da je škola 
preblaga prema problematičnim učenicima, predstavnici nisu za kažnjavanja, ali kazna ima svoju svrhu, posebice u slučajevima ako 
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se dvoje potuku i poteče krv i tada nije dobro da to završi na samo izvješću. Ravnateljica odgovara da škola nije kaznionica i da se 
prvo mora pokušati promijeniti i odgojiti sam učenik, te pomoći roditelju i to je proces. Ukor se daje ako se djelo ponavlja. To nije 
mjera za kojom se odmah kreće. Često ispadne da ukor nije ni pomogao, a podatak o danom ukoru se briše krajem godine. Problem 
je što se ukor može dati samo za događaje za vrijeme nastave. Primjer je palež kontejnera na ljetnim praznicima (spaljeno drvo i bila 
je velika šteta), ali se nije mogla dati nikakva mjera. Predstavnici traže uključivanje kliničkih psihoterapeuta kao pomoć stručnoj 

službi i uključivanje bilokakve gradske/državne ustanove. Ravnateljica je rekla da će provjeriti da li je isto moguće. 
 

Nakon rasprave dogovoreno je da će škola do kraja listopada postaviti kutiju(e) gdje će djeca moći ostavljati anonimne poruke o 

svemu što ih muči kako bi se artikulirao problem, o istom će roditelji obavijestiti svoje razrede, a ravnateljica zaposlenike. Kutija 
će se periodično pregledavati i po prijedlozima će stručna služba raditi plan postupanja. Ravnateljica se slaže s prijedlogom. 
Također je dogovoreno da će se oformiti radna skupina iz redova VR koja će raditi na ovoj problematici, a prvi korak je konzultacija 

s ravnateljicom u vezi odbijenice MZO-a po pitanju zapošljavanju pripravnika u stručnu službu, gdje će VR vršiti pritisak budući da 

4 člana stručne službe nisu dovoljna za probleme s kojima se susreće škola s 840 učenika. 

 

Ad. 8. Početak rada u novoj školskoj godini 

Ravnateljica započinje ovu temu informacijom o novoj izvannastavnoj aktivnosti – zajednica aktivnih građana (ZAG) koju vodi prof. 
Komadina. Profesorica je pokrenula ovu aktivnost i bila na usavršavanju i ima vrlo zgodne prijedloge na kojima će raditi s učenicima, 
stoga ravnateljica poziva sve učenike 5.-8. razreda da se priključe. Na upit o terminu, odgovara da će ubrzo biti na web stranici škole. 
Izražava nadu da će projekt postati nešto stalno u školi. Najavljuje i projektni dan povodom godišnjice prvog hrvatskog probnog leta 
u naselju Pongračevo – 25.4.2024. Poziva roditelje da se jave ako znaju bilo što u vezi leta kako bi dali ideje ili se uključili u sam 
projekt. 
Što se tiče ostalih informacija o početku rada, dogovoreno je da ćemo isto pokriti kroz točku 9. Dnevnog reda: Pitanja, prijedlozi i 
obavijesti. 
 

Ad. 9. Pitanja, prijedlozi i obavijesti 

S obzirom da su pitanja poslana ravnateljici u dva navrata prije sjednice, te je ravnateljica poslala svoje odgovore, u nastavku se 
navode pitanja po redoslijedu slanja: 
 
Prvi set pitanja za pripremu sjednice Vijeća roditelja i odgovora ravnateljice koji su pristigli Vijeću roditelja 22. rujna 2023., uz 

pojašnjenja raspravljena na sjednici: 

1. Kako funkcionira ručak u četvrtom razredu kad nema više boravka? Učenici dolaze na ručak između 12 i 14 sati, sukladno rasporedu 
nastave 
 
2. Zašto je 5. razredima ponuđena mogućnost ručka, a da bi naknadno bilo javljeno da ručak ipak neće biti organiziran? Razrednici 
su dobili obavijest da će petašima biti ponuđena opcija ručka ako se četvrtaša ne javi dovoljno za popunjavanje kapaciteta kuhinje. 
Četvrtaša se javilo dovoljno. 
Dodatna informacija s VR: 
350-370 ručkova je kapacitet škole – ravnateljica će provjeriti je li podatak točan 
Sukladno informacijama iz GPPR, Škola nudi 343 ručka, 839 mliječnih obroka (436 mliječna obroka (1.-4.r.), 403 mliječna obroka (5.-
8.r.)) i tristotinjak užina. Ravnateljica zaključuje da su kapaciteti popunjeni i da se ne mogu nuditi dodatni obroci (ručak za petaše). 
 
3. Je li škola već dobila nove jelovnike koje je razvio Grad? Da, dobili smo jelovnike 
 
Dodatna informacija s VR: 
Predstavnici traže obrok i s napitkom i voćem, također napominju da mliječni obrok u popodnevnoj smjeni npr. pahuljice za djecu, 
ne drži djecu site do 20h, ravnateljica se ne slaže i napominje da djeca nisu gladna, nego ne žele jesti ponuđeno, te da su pahuljice 
dostatni obrok. Traži od roditelja da ne daju novac djeci jer su puni čipsa, keksa i zato djeca odbijaju obroke, radije da ih pošalju s 
dodatnim sendvičem u školu tj. obrokom koji mogu kontrolirati. Navodi kako djeci treba češće dati jela koje većina ne želi jesti kako 
bi se navikla na okuse i kako je ta praksa već urodila plodom po pitanju sirnog namaza kojeg su djeca prije izbjegavala, a sada mu se 
vesele, te sada škola ide dalje i traži nešto čemu će se djeca dodatno radovati. Dugoročna ideja je senzibilizirati ih. Pokušati naučiti 
da sve jedu. Ići će radionica sa osvješćivanjem o namirnicama. Pozdravlja se edukacija i predstavnici predlažu da se djeca upoznaju 
s kuharom koji sve to radi i koji se trudi, kako bi to djeca vidjela i počela cijeniti njegov rad. 
Predstavnici navode da je tijekom rujna svega (govori se o mliječnom obroku) 9 jela (od 35 s gradskog jelovnika) i 1 obrok s popisa 
užine bilo ponuđeno djeci. Predstavnici traže raznolikije obroke i rjeđe ponavljanje istih obroka, primjerice humus je bio 2x na 
jelovniku dok npr. med i maslac ili namaz od piletine ni jednom. Predstavnicima je žao da se jelo baca pa od ponuđenog jelovnika 
traže da se nude jela s jelovnika Grada koja bolje prolaze. Ravnateljica se s tim ne slaže i ponavlja da djeci ne treba davati što vole, 
već trebaju naučiti i nove okuse i prihvatiti ih, također navodi da je osobno probala jela i primjerice namaz od slanutka i od cikle i da 
su vrlo ukusni. Predstavnici navode da s novim okusima treba na mala vrata pa postepeno uvoditi npr. humus na kruhu sa šnitom 
pureće šunke, ili sa šnitom sira, ili namaz sa ciklom. Tako će se zadržati unutar proračuna i polako uvoditi, a ne ponuditi dominantan 
okus na koji je potrebno navikavanje. Ponavljaju kako ipak mole za širu ponudu i traženje namirnica koja djeca bolje prihvaćaju kako 
ne bi ostala gladna. Također mole za kombinaciju obroka na način da je barem jedan obrok u kombinaciji (ovisno da li se jede i 
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mliječni obrok i ručak i užina, ili samo ručak i mliječni obrok) bude onaj koji je opće prihvaćen da se ne dogodi da cijeli dan dijete 
ništa ne pojede, te ističu da bi u zgradi predmetne nastave bilo puno bolje iz Gradskog jelovnika nuditi prehranu koja spada pod 
„užinu“ a ne pod mliječni obrok, koja jednostavno više odgovara dobi djece koja pohađaju nastavu u toj zgradi. 
Prijedlog predstavnika je osmišljavanje individualiziranog pristupa prehrane kod svake zgrade (odnosno prilagođeno dobi djece), da 
se mliječni obrok u nekim slučajevima zamijeni s užinom (radi bolje prihvaćenosti i sitosti djece), da budu redari (zaposlenici) za 
vrijeme užine (kako bi se spriječilo guranje ruka u hranu, ometanje djece koja žele jesti i slično), također da i profesori jedu s djecom 
kako bi im bili uzor. 
Na kraju, ravnateljica poziva roditelje da djeca ponesu zdjelice kako bi barem doma odnijela hranu koju ne pojedu i kako hrana ne 
bi bacala, i to vrijedi i za mliječni obrok i za ručak i za užinu. VR će prijedlog prenijeti svojim razredima. 
 
4. Je li se naša škola uključila, imamo li OPG-ove od kojih će se nabavljati hrana. Jesmo li u zelenoj javnoj nabavi hrane? Da, uključili 
smo se. 
 
5. Što je škola napravila po pitanju zdravijih doručaka, možemo li u novoj školskoj godini očekivati kuhani doručak (griz, zobene, riza 
na mlijeku)? Radimo na tome. 
 
6. Potrebno je pojašnjenje cijene obroka u školi za djecu koja ne idu u produženi boravak, a jedu samo tzv. gratis obrok (koji je 
sufinanciran u iznosu od 1,33€). Nasa škola nudi za gratis obrok doručak-mliječno obrok kojem je cijena 0,89€. Gdje je razlika u novcu 
i što škola nudi dodatno djeci do punog iznosa? (Jer kukuruzne pahuljice s mlijekom sigurno ne koštaju 1,33€) Naime, još kad je to 
doručak u jutarnjoj smjeni bude ok no s obzirom da se taj doručak-mliječni obrok nudi kao užina u popodnevnoj smjeni ispadne da 
dobiju pahuljice s mlijekom za pojesti u pola 3 sto se čini kao neodgovarajući obrok za to vrijeme. Postoji li mogućnost da se obroci 
gratis prilagode smjeni i da se možda doda još neko voće ili nešto sto bi upotpunilo taj obrok, a da se dosegne tih 1,33€ koliko se 
dobije subvencija? Svaki je mliječni obrok obogaćen. Vjerujem da će se do kraja rujna i u školi doći do izjednačenja? Prema 
kalkulatoru sa stranica grada Zagreba na kojem kad se izračuna ispada da bi djeca gratis trebala dobiti uz taj mliječni obrok i užinu 
(Užina je 0,44+ doručak 0,89€ = 1,33€). Pojasnit ću na sjednici VR-a 
Dodatna informacija s VR: 
Viši razredi imaju samo mliječni obrok, ako imaju samo njega, ne plaćaju ništa. Kod svih drugih obroka s kombinacijom se ukupna 
cijena obroka smanjuje za 1,33EUR, cjenici su na stranici Grada tj. kalkulator i tako škola obračunava. Jedan je obrok besplatan a sve 
drugo ide u kalkulaciju i onda se, ovisno o tome što se jede, računa cijena. 
Pravo na besplatan obrok imaju i djeca s invaliditetom III. I IV. kategorije, a prema Izmjeni programa Grada Zagreba. Ovu bi 

informaciju predstavnici trebali proslijediti svojim razredima. 

 
7. Postoji bojazan nekolicine roditelja sada 2.b razreda u PŠP koji se pitaju šta će biti sljedeće godine ili godine iza ako se ponovno u 
područnu školu upiše 3 prva razreda? Imaju li kakav akcijski plan? o organizirati izbornu nastavu u smjenama ili spojiti nekako da dva 
izborna dijele učionicu  

• Ne upisivati više razreda u PŠ nego ih odmah staviti u Šenou  

• Prebaciti 4. razred u Šenou  

• 4. razrede (sadašnje) prebaciti u cjelini u Šenou jer su ga razbijali kad se PŠ škola otvorila  

• Pitanje za roditelje koji imaju po više djece kojima ne odgovara smjenska nastava planirati u jednoj smjeni (kako bi npr. oba 
djeteta mogla biti u istoj smjeni barem dok ne krene starije dijete u 5.razred) 

• S obzirom da se od upisa djece zna što će se dogoditi i kojim kapacitetima Škola raspolaže, trebalo bi od početka formirati 
razrede ("neka odmah "razbijaju" drugi razred u Šenoi kojih je po 3 razreda") 

Ideje koje su predložili neki roditelji:  

• Koji su planovi za novu generaciju prvašića upisanu u školsku godinu 2023./2024. - na koji način će prelaziti u matičnu školu 
(5 je prvih razreda, ali po cca 22 učenika) - na koji način je planiran prijelaz?  

• Roditelji su za to da Škola nađe rješenje u interesu djece (nadogradnja područne i renoviranje matične škole), poručuju da 
Škola treba vršiti pritisak prama Gradu/Ministarstvu jer se neće smanjiti količina djece/razreda; Sve samo da obeća da se 
razredi neće rasformirati!  

Izborna nastava se na žalost ne može organizirati u smjenama sukladno zahtjevima roditelja i uputama MZO. Sukladno projektu 
Cjelodnevne škole sve škole bi do 2027. godine trebale biti u jednoj smjeni. Sve ostalo ću pojasniti na sjednici VR-a. 
Dodatna informacija s VR navedena je u odgovoru pod rednim brojem 3 drugog seta pitanja. 
 
8. Roditelji 5. B pitaju zašto im još nisu dodijeljeni garderobni ormarići? Molim da se roditelji 5.b obrate razrednici u vezi ormarića. 
 
9. Uvjeti u zgradi predmetne nastave su loši: roditelji se žale se da nije bilo vode prošli tjedan u wc-ima, čekao se vodoinstalater, 
užina bez žlica, namaz bez noža (djeca se snašla pa su od “poklopca” za namaz radili noževe s kojima su mazali sirni namaz), da jedan 
dan nije niti poslužena užina. Nažalost je ovoga bilo i prošle godine. Je li problem u perilicama ili nedostatku bešteka? Pojasnit ću na 
sjednici VR-a 
Dodatna informacija s VR: 
Cijelo ljeto se radila kotlovnica i promjene svih ventila za grijanje i to je sada sve riješeno ili će brzo biti riješeno. Prema informacijama 
ravnateljice, žlice su problem jer se savijaju, Škola ih mora skupljati, nalaze ih po smeću. Noževa ima i djeca nisu morala jesti prstima 
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ili rukama. Svega ima, ali djeca ne vide. Užine nije bilo prvi dan, ali sve ostale dane je bilo (prvi dan nije bilo nastave). Nabavljeni su 
novi stolovi i stolci za blagovaonicu, u predmetnoj zgradi su drugačije posloženi šankovi kako bi se olakšao obrok djeci. Učenici PN 
nemaju mogućnosti jesti u blagovaoni, i ravnateljica se nada zamijeniti stare stolove i šankove modernijom opremom. 
 
10. Molba i prijedlog roditelja da se smanji težina školskih torbi. Konkretan prijedlog je da se od djece ne zahtijeva da nose sve knjige 
u školu već da se najavi od strane profesora/nastavnika npr. "sljedeći sat radimo radnu bilježnicu pa udžbenik i čitanku ostavite 
doma". Jer, čast iznimkama, profesori ne vode ovakve brige već idu linijom manjeg otpora ("neka djeca nose sve pa ćemo vidjeti što 
će nam trebati"). Ako uzmemo u obzir da sve knjige iznose 1/3 mase (pa sve do 1/2) djeteta u razvoju to je ipak nešto što bismo 
trebali spriječiti. Znamo da nema mjesta za ormariće i ostavljanje stvari u školi, pa svakako treba apelirati na nastavnike/profesore 
za bolju organizaciju i najavu što će trebati na pojedinim satima. Prenijet ću zamolbu učiteljima. 
Dodatna informacija s VR: 
Ravnateljica navodi da nije lako tjedan dana unaprijed reći nose li učenici udžbenik, ideja ravnateljice je da se radni udžbenici „odvoje 
na listove“ i sastave fascikli da djeca nose samo stranice za taj dan. To je samo ideja ravnateljice i ona s time neće ići prema 
profesorima/nastavnicima. Rješenje bi bilo da se mijenjaju udžbenici i rade po principu listića ili bilo kako drugačije pa da isti budu 
lakši ili da ih nema toliko. Predstavnici predlažu da se djeca dogovore i dijele udžbenike, da se nastava izvodi preko projektora pa da 
se knjiga uopće ne mora nositi, ali se ravnateljica ne slaže s projektorima budući da je projektor ekran, a namjera je djecu udaljiti od 
istog. Predstavnici navode da „sve kreće od glave“ pa sugeriraju ravnateljici kako treba dati zadatak profesorima da osmisle kako 
djeci olakšati, jer se ne može čekati da se tisak udžbenika promijeni budući da je dijete od 29kg (drugi razred) u ponedjeljak u školu 
moralo nositi torbu od 6,1kg i problem je gorući. Usporedili su to s obavezom profesora/nastavnika da svaki dan nose 20kg tešku 
torbu u školu što je veliko opterećenje. Predstavnici traže da se na stranicu škole stavi informacija koji je profesor što odobrio i da 

se konkretno nešto postigne (npr. da se učenici obavijeste da je sljedeći sat ispitivanje i ne moraju nositi knjige, da ne pišu bilješke 

djeci jer nemaju pribor za nastavu ako djeca dijele knjige i da se dopusti razrednoj nastavi ostavljanje knjiga u školi, posebice 

onim razredima koji ne dijele učionicu s drugima). 
 
Drugi set pitanja za pripremu sjednice Vijeća roditelja i odgovora ravnateljice koji su pristigli Vijeću roditelja 30. rujna 2023., uz 

pojašnjenja raspravljena na sjednici: 

 
1. Učenici predmetne nastave se žale kako se iz učionice matematike (odnosno kad su vani i kad su u predvorju i bas smeta dok jedu) 
u uličnoj zgradi osjeti neugodan miris, poput mirisa kanalizacije, koji je izgleda konstantan, te su djeca imala i mučnine, a znala i 
povraćati od tog smrada. Bilo bi dobro znati sto je izvor problema te može li se i kako riješiti čim prije. Riješeno 
 
2. Prijedlog za uključivanje u projekt udruge Bioteka koja poziva zainteresirane škole za STEM kombi koji dolazi u škole da se jave na 
mail: kontakt@bioteka.hr uz ime i prezime i lokaciju škole. Zahvaljujem na prijedlogu. 
 
3. Dodatna pitanja vezana uz prelazak 4. razreda iz Pongračevog u Šenou u 5. razredu: bit će 6 petih razreda, kako se planira 
organizirati nastava odnosno problem prostora? Nadamo se da se ne planira rastavljanje razreda OPET… Vidjet ćemo nakon 
komunikacije sa MZO po tom pitanju 
Dodatna informacija s VR: 
Ravnateljica je pojasnila kako se prijedlog rasporeda po razredima, odnosno broj razreda (koji upisuje 5. razred) šalje na odobrenje 
MZO-u te ravnateljica ne može jamčiti kakav će biti odgovor Ministarstva.  
Roditelji apeliraju da se zahtjev podnese što ranije te da se ne čeka zadnji tren za navedenu informaciju. Predstavnici inzistiraju da 
je samo jedna godina problematična, i žele da se ishodi rješenje za tu jednu godinu, jer prema popisu razreda samo će u godini 
2024./25. nedostajati jedna učionica koja se može riješiti na način kako se isti problem riješio u školskoj godini 2020./21. Osim toga, 
ta ista generacija je već bila razdvojena kada je otvorena PŠ Pongračevo i tada je rečeno da će novooformljeni razredi ostati takvi do 
kraja osnovnoškolskog obrazovanja, te predstavnici traže ravnateljicu da se drži obećanog. Predstavnici traže konkretne odgovore 
do kraja ove kalendarske godine. 
 
4. Prijedlog za ukrašavanje stepenica u zgradi predmetne nastave motivirajući porukama (primjer slike u prilogu). Hvala na 
prijedlogu. 
 
5. Kada će sadašnji četvrtaši odraditi plivanje? Gradski ured nam je prije dodjeljivao termine, raspitat ću se i povratno vam javiti. 
 
6. Kada su djeca u dvorani, zašto djeca ne mogu jesti u Pongračevom ako pripadaju matičnoj školi a tamo su već i ne treba njima 
hranu prevoziti? Trebalo bi svima biti jednostavnije tako. Nije jednostavnije, hrana se ionako prevozi u OŠAŠ. 
 
7. Zašto profesorima nije dozvoljen obrok u Školi ili možda da imaju bonove ili nešto plate, ali da imaju jer navodno se mora po 
zakonu im omogućiti ako škola ima kuhinju. Možda bi djeca time bila više motivirana na zdravu prehranu. Nemam saznanja o tome, 
molim da mi se javi ime učitelja kojemu je odbijen obrok. 
Dodatna informacija s VR: 
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Ravnateljica nikada nije branila učiteljima/profesorima da jedu u školi. Dozvoljeno je jesti sve obroke nakon što djeca pojedu, 
posebice kada djeca ostave i u slučajevima kada se previše hrane baca. Predstavnici mogu ovu informaciju prenijeti svojim 

razrednicima. 
 
8. Kada se planira obnoviti vanjsko igralište? Zadnja informacija od gospođe Krljan iz GU je da su pripreme u tijeku. Dio projekta je i 
ograda. 
 
9. Može li se kada se bude popravljala ograda zbog pada drveta prema Mofitu naručiti identična i okružiti školu prema Selskoj s tom 
novom ogradom jer postojeća je toliko zahrđala (ako se bilo tko ozlijedi može odmah po tetanus u bolnicu). Zadnja informacija od 
gospođe Krljan iz GU je da su pripreme u tijeku. Dio projekta je i ograda. 
 
10. Zašto škola nema logopeda? Devet godina smo čekali psihologa, nedavno nam je odbijen još jedan stručni suradnik pripravnik. 
 
11. Zašto je u D objektu čistačica samo u popodnevnoj smjeni? Ujutro nemamo nikoga. Ujutro se prema potrebi pozove čistačica iz 
zgrade PN. 
 
12. Zašto je samo talijanski drugi jezik u Šenoi? Njemački je potrebniji od talijanskog jer idu ljudi tamo uglavnom raditi i roditelji bi 
radije upisivali djecu na izborni jezik da je njemački.  

• Je li škola izradila brošuru i dala info roditeljima kod upisa kako nema drugog izbornog jezika osim talijanskog kao što je 
dogovoreno? Roditelji prvaša su trebali na prvom roditeljskom sastanku biti obaviješteni da je drugi strani jezik u Šenoi 
talijanski. 

 
13. Može li se za više razrede (od trećeg ili četvrtog) organizirati predavanje na temu štetnosti elektronskih cigareta i cigareta 
općenito? jako puno djece iz naše škole se može vidjeti sa cigaretama, a i niži razredi su vrlo dobro upućeni u okuse i mjesta gdje se 
mogu cigarete kupiti). Razgovarat ćemo na sjednici. 
Dodatna informacija s VR: 
Problem je zadržavanja djece u wc-u gdje se konzumira vape i isto se treba spriječiti, predstavnici navode da profesori znaju za 
pušenje u wc-ima i da su ulovila djecu i da se ništa ne poduzima. Ravnateljica je tek nedavno dobila tu informaciju, razrednici i stručna 
služba na tome konkretno rade. Predstavnici nastavljaju da se pod svakim odmorom u školi osjeti miris jagoda i ostalih aroma. 
Predlažu suradnju s policijom kako bi održali predavanje o protuzakonitosti korištenja supstanci kod maloljetnika te posljedicama za 
djecu i roditelje ukoliko se zakon krši. Traže da se prilikom pronalaska djeteta s vape-om, vape oduzme (ili bilo koja druga 

zabranjena supstanca) djetetu te da se zove roditelj da dođe po vape/cigarete/ostalo. 
Roditelji navode kako je dodatan problem što ostatke zabranjenih supstanci pronalaze i djeca nižih razreda. Iskustvo prenosi jedan 
predstavnik gdje su prvašići našli bočice za koje su mislili da su mirisi i mirisali ih, druga su pak donijela doma vape jer su mislila da 
pripadaju roditeljima, predstavnici traže da netko obiđe dvorište te pokupi sve supstance kako ih djeca iz boravka ne bi , u neznanju, 
dirala. Posebice traže od škole da se provodi kontrola pod odmorima, da škola naglasi da je u školi nulta razina tolerancije na 

pušenje, odnosno konzumaciju sredstava ovisnosti i da se navedeno često ponavlja. Ravnateljica će javiti kada naprave plan. 
 
14. Djeca prijavljuju da se koristi vape u zgradi škole (WC predmetne nastave) i oko škole, unutar dvorišta te se lako osjeti miris, a 
djeci se tolerira. Što škola poduzima? Napravit ćemo uvid u situacije. Zahvaljujem na obavijesti. 
Pogledati odgovor na pitanje 13.drugog seta pitanja. 
 
15. Škola bi trebala organizirati predavanja na teme prihvaćanja različitosti, jednakog postupanja, empatije- zajedništva u razredima, 
kako stati na kraj vršnjačkom nasilju i ismijavanju, sebičnosti. Predavanja se organiziraju u okviru Školskog preventivnog programa. 
Pogledati točku 7. Dnevnog reda. 
Dodatna informacija s VR: 
Predstavnica spominje program „Tko sam ja“ u prvom razredu, i navodi da je tema prilično teška za prvi razred te pita o čemu se 
radi? Nadalje „Rastrgano srce“ u drugom razredu jer naziv ne sugerira na ništa dobro, druga predstavnica odgovara da su učenici 
pisali što vole, zatim taj papir zgužvali i poderali da se osvijesti da se to ne može samo tako ispraviti. Prva predstavnica nadalje moli 
da edukacije budu pozitivne i da se roditeljima objasni prije edukacija što će biti i kada će biti edukacija (traži najavu) i o čemu se 
radi pa da se mogu pripremiti za dječja pitanja i moli da se to komunicira s razrednicima. Ravnateljica prima na znanje i navodi da se 
sve teme prilagođavaju dobi djeteta i bez obzira na naslov, tako da se predstavnici ne moraju bojati da će biti nešto neprimjereno u 
edukacijama. 
 
16. Predavanja stručne službe o odgoju za roditelje. Predavanja se organiziraju u okviru Školskog preventivnog programa. 
 
17. Vezano uz postavljanje klime i odgovor “Ne postoji plan uvođenja klima uređaja u učionice u OŠAŠ jer smo zaštićeni spomenik 
kulture i jer nemamo financijskih mogućnosti” ne bi trebao biti prihvatljiv (npr. ured ravnatelja je klimatiziran) tim više što 
grad/ministarstvo takve projekte financira – molimo kontaktirati grad kako bi se zaštitilo zdravlje djece i spriječio toplinski udar i 
omogućilo lakše praćenje nastave. Školske zgrade su u projektu energetske obnove u kojem smo tražili klimatizaciju svih unutarnjih 
prostora škole. 
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18. Molimo informaciju o rezultatima istraživanja zadovoljstvom škole koji nisu poslani na VR. Rezultati poslani i čine prilog Zapisniku. 
 
19. Molimo da se sapun u predmetnoj nastavi redovito puni ako ga ima. Sapuna ima, redovito se puni. 
 
20. Opet se ne mogu svi wc-i zaključati. Molimo popravak. Rješavamo. 
Dodatna informacija s VR: 
Predstavnici mole da se jedan wc stavi pod ključ koji će zaduživati svaki učenik koji ide na toalet pa će se u slučaju uništenja, točno 
znati tko je krivac. Isto predlažu budući da ima djece koja cijeli dan ne idu na wc radi bullyinga ili djece koja se zadržavaju u wc-ima 
pušeći. Ravnateljica je obećala razmisliti i vidjeti s ostalim djelatnicima škole kako riješiti taj problem odnosno omogućiti djeci 

koja to zaista moraju korištenje toaleta u miru i bez straha. Također će se raditi po pitanju postavljanja bravica u obje zgrade, te 
kontroliranja nepotrebnog zadržavanja u wc-ima. 
 
21. Je li Škola kontaktirala zeleni inkubator za ozelenjivanje dvorišta? Molimo povratnu informaciju. Nismo kontaktirali, čekamo 
obnovu dvorišta. 
 
22. Je li škola ušla u projekt zelene javne nabave? Da. 
 
23. Što je s Kauflandom i njihovom akcijom? Na žalost, očekivano je pobijedila najmanja škola, OŠ Julija Klovića. 
 
24. Je li je ravnateljica poslala mail podsjetnik i pitala za stanje sanacije školskog dvorišta? Ako nije, molimo da pošalje i stavi mail 
VR u kopiju jer se sanacija treba izvršiti na ljeti 2024. Redovno sam u komunikaciji sa gđom Krljan iz GU po tom pitanju. 
 
Dodatno: Ravnateljica moli suglasnost VR da djeca čiste dvorište s rukavicama, VR je suglasno uz zahtjev da se djeca upozore netom 
prije čišćenja da ne skupljaju ništa ubodnog karaktera (igle, staklo,…). Predstavnici predlažu uvođenje i čišćenja razreda, primjerice 
10 minuta prije kraja sata, ali je problem gubitak nastave, predlažu pod satom razrednika. Djecu treba osvijestiti da nije u redu bacati 
smeće, lijepiti žvakače gume po klupama i slično, ako nešto ne rade doma, isto ne smiju raditi niti na putu u školu ili u školi. 
 
25. Je li proveden razgovor sa stručnom službom u vezi izlaska djece iz boravka u dvoranu na "trčanje" (ne na sat TZK)? Dodatno, 
roditelji su dobili informaciju da nije dozvoljeno ići iz matične škole u Pongračevo u pratnji 1 učitelja. Molimo da se osigura još jedna 
osoba u pratnji na 15 djece kako djeca ne bi bila zakinuta za odlazak u dvoranu. Odgovorit ću kad napravim uvid u situaciju. 
 
26. Je li poslan upit/zahtjev MZO-u za rad preko SC-a za informatiku i matematiku, uz uvjetovanje stipendistima da odrađuju satove 
po školama? Možemo li biti u kopiji kako bismo vršili pritisak? Trenutno imamo riješeno jedno i drugo. 
 
27. Podsjećamo na prijedlog za miješalice za toplu vodu za Grad. Možemo li biti u kopiji kako bismo vršili pritisak? To je naš zahtjev 
unutar energetske obnove. 
Dodatna informacija s VR: 
Predstavnica Katija Jaram iznosi novosti što se tiče projektne dokumentacije za obnovu škole, priča traje već 3,5 godine, na 
polugodišnjoj se razini mijenjaju uredi i pročelnici i zamjenici i VR svakome ispočetka mora sve objasniti. Traži se sveobuhvatna 
obnova; konstrukcijska obnova i energetska obnova. 
2022. godine smo došli do gradskog ureda za gospodarstvo, ekološku održivost i strategijsko planiranje, i budući da je Grad propustio 
sve prijave na koje je VR kontinuirano upozoravalo, dogovoreno je da će se škola prijaviti a projekt koji radi REGEA (izrada projektne 
dokumentacije za konstrukcijsku i energetsku obnovu - izolacija, izmjena stolarije, sistema hlađenja, sanacija sanitarnih čvorova 
(smanjenje potrošnje vode) ali i ostalih standarda po pitanju energetske učinkovitosti), uz predložene mjere, predstavnica Katija je 
nadodala još mjera i, neslužbeno, izgledno je da će se ići u projekt. Doduše ne zna se koliko će trajati, ali sve što nam pada na pamet 
se može napraviti; sveobuhvatna priča. REGEA ima iskustva s pojedinačnim kulturnim dobrima i preuzeli bi pregovaranje s uredom 
za zaštitu kulturnih spomenika. Samo je pitanje vremenskog tijeka. Rokovi nisu definirani, nemamo informaciju o definiranom roku 
za izradu projektne dokumentacije za sveobuhvatnu energetsku obnovu školskih zgrada i realizaciju  predviđenih radova, sve u okviru 
"ZA-GREEN" projekta gdje je naša škola uvrštena u prioritetne za obnovu. 
 
28. Je li se nastavila suradnja s Posadi drvo ne budi panj? – što je dogovoreno? Nije pokrenuta suradnja. 
 
29. Prikupljanje baterija nije zaživjelo u godini 2022./23. može li ove godine biti ostvareno? Kutija za baterije se nalazi u holu zgrade 
PN, na vidljivom mjestu. 
 
30. Što je s vanjskim stepenicama na južnoj strani ulične zgrade? Možemo li biti u kopiji maila Gradu kako bismo vršili pritisak? Gđa 
Krljan iz GU vodi i taj projekt, u fazi je izrada projektne dokumentacije. 
 
31. Što se učinilo u vezi mogućnosti da se web stranica škole promijeni osim što je primljeno na znanje? Još uvijek se nije stiglo ništa 
učiniti. 
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32. Zanima nas osvrt na službeni izvještaj o rezultatima nacionalnih ispita 2022/23 za nasu Školu i usporedbu s nacionalnim 
prosjekom koji su dostupni ravnateljima škola putem Carnet-ove aplikacije. Htjeli bismo malo analizirati na Vijeću. Suglasna. 
 
Dodatna informacija s VR: 
Ravnateljica ima samo uvid u opći rezultat škole, ništa detaljnije. Posjeduje informacije da ove godine pišu i četvrtaši, uz osmaše 
kojima se rezultat piše u bilješku u e-Dnevniku, ali bez utjecaja na ocjenu. Predstavnici su komentirali kako s obzirom na situaciju da 
djeca nisu htjela pisati ispit i budući da ga nisu ozbiljno to shvatila (učitelji su ih „tjerali“ natrag u učionice na ispit), a kako je rezultat 
bolji od prosjeka RH, što to govori o znanju učenika ili prosjeku u RH?! Zaključeno je kako djeluje da se previše resursa troši za 
premalo učinka. 
 
33. Koja je metodologija dodjeljivanja termina za korištenje dvorane? Tko sve o tome odlučuje? Naime, iz godine u godinu ponavlja 
se da klubovi, u kojima dominantno treniraju djeca iz Šenoe, iako ne isključivo, dobivaju neke loše rane termine na koja djeca ne 
mogu dolaziti jer su na nastavi. pogotovo djeca viših razreda kojima Škola uglavnom traje do 19.10h. klubovi tvrde da je nemoguće 
dobiti kasnije termine jer "ravnateljica ne da", a onda dobijemo poruku da postoji termin u kasnijim večernjim satima koji koriste 
roditelji. Prioritet u korištenju dvorane trebala bi imati djeca i njihove aktivnosti, pogotovo ako su im u kvartu, sve drugo treba biti 
sekundarno. U konačnici ispada da djeca koja žele ići na treninge, ne mogu jer su im termini loši pa idu na 50% treninga, roditelji 
plaćaju te iste treninge i to nemalo, i onda jos ti isti roditelji plaćaju treninge sebi u tim istim dvoranama dok njihova djeca ne mogu 
ići na svoje treninge. Molimo odgovor i uvid u kriterije. Molim da mi se jave roditelji koji imaju problema sa terminom treninga. 
 
34. Što se događa s prehranom za vegetarijance? treba li se svake godine ponovo prijavljivati? kome i na koji način, ima li neki 
dogovor oko toga? Drugačiji režim prehrane se i dalje prijavljuje razredniku/razrednici. 
 
35. Organizira li Škola u dogovoru s nastavnicima matematike pripreme za prijemni ispit za naše osmaše koji žele upisati 
prirodoslovno-matematičke gimnazije (prijemni ispiti su standardizirani i obavezni za sve matematičke gimnazije)? Ako ne, može li 
se tako nešto organizirati ove godine? Javim nakon razgovora sa učiteljima. 
Pogledati točku 6. Dnevnog reda. 
 
DODATNA PITANJA ODGOVORENA NA SJEDNICI: 
 
36. Zašto pojedini profesori djeci šalju zadatke preko Teamsa? Budući da više nema online nastave, roditelje zanima po kojoj se 
zakonskoj osnovi šalju zadaci preko Teamsa s obzirom da sve što treba mogu prenijeti na satu, tj. djeca imaju „paralelnu nastavu“ a 
nastojimo ih što više odmaknuti od ekrana.  
Ravnateljica nema ništa protiv korištenja Teamsa, ako je nešto dano kao zadaća i dodatno objašnjeno da se djeci ne moraju printati 
materijali onda je to ok, dok se svi slažu da nije u redu da se Teamsi koriste kao oblik komunikacije ili sredstvo slanja zadaće/projekta, 
a djeci se isto nije najavilo na satu. 
 
37. Primjedbe roditelja vezane uz raspored na koje su pojedini roditelji skrenuli pažnju te Vas molimo za povratnu informaciju: 

• Predmeti koji imaju fond sati 2 puta tjedno ne smiju se stavljati kao blok sat 1 tjedno jer je preveliki razmak u učenju. 
Jasni mi je zašto se stavlja likovni i tehnički ali ne i kemija i biologija.  

• 2 puta tjedno imaju blok sat hrvatskog jezika, a potreban je jedan blok sat zbog zadaćnica. Upitno je koliko je 2. sat 
produktivan. 

• 3.predmeti poput matematike ne smiju biti zadnje sate. U popodnevnom turnusu naši imaju matematiku zadnji sat u 
ponedjeljak i utorak, a u petak zadnji sat fiziku. Dakle, od 4 sata matematike tjedno, 2 su neupotrebljiva. Navodno je i 
profesorica tražila da matematika nije zadnje sate. 

• Treba voditi računa o dnevnoj težini rasporeda sati što baš nije slučaj npr. Petak popodne: matematika, blok sat 
hrvatskog, geografija, povijest i fizika. 

• Svi koji slušaju talijanski jezik u utorak popodne imaju 8 sati i nastava počinje u 12,20. Zadnji, 8. sat je matematika.  
Ravnateljica odgovara da se vodi računa, ali je drugačije neizvedivo posebno jer izborni moraju biti u satnici, kabineti i učionice ne 
mogu istovremenu biti za npr. matematiku ili fiziku. 
 
38. Kada se planira osvijetliti školsko igralište u večernjim satima radi sigurnosti? U sklopu projekta obnove dvorišta. 
Na pitanje što s rasvjetom dvorišta, ograde i novih terena ravnateljica odgovara da to ide na ljeto, dok su stepenice odvojeni projekt 
koji isto ide ubrzo. Predstavnici traže pisani trag, ali ravnateljica isti nema i poziva VR da traži isto u pismenom obliku. 
 
Dodatno, tražena je procjena drvne građe, došlo je rješenje što se smije rušiti i to je riješeno, kao i stabla od oluje. Čekamo zamjenu 
onoga što je porušeno. Ne treba nikoga kontaktirati, isto odrađuje ravnateljica. 
 
39. Mogu li djeca dolaziti u školu romobilima a iste bi parkirali na mjestima gdje se inače ostavljaju bicikli? Može, samo da ne idu u 
zgradu s romobilima, mogu ih vezati i za ogradu ispred dvorane. 
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40. Može li se osigurati da djeca nemaju provjeru znanja prvi tjedan nakon praznika? Provjerit će se u Pravilniku pa naknadno javiti. 
 
Sjednica je završila u 21:10. 
 
 

ZAPISNIČARKA: 
       Margareta Čotić 

 
 
 
 
 
 
 
Dostaviti: 
Ivana Sauha,  ivana.sauha@skole.hr 
Članovi Vijeća roditelja putem vrosasenoe@gmail.com 
 
Prilozi: 

1. Izvješće o realizaciji izvanučioničke nastave u školskoj godini 2022./2023. 
2. Izvješće o stanju sigurnosti i provođenju preventivnih programa u školi u školskoj godini 2022./2023. 
3. Izvješće ravnateljice o realizaciji godišnjeg plana i programa i školskog kurikuluma u školskoj godini 2022./2023. 
4. Prijedlog Godišnjeg plana i programa rada škole u školskoj godini 2023./2024. 
5. Prijedlog školskog kurikuluma u školskoj godini 2023./2024. 
6. Izvješće o samovrednovanju škole – učenici 
7. Izvješće o samovrednovanju škole – roditelji 

 


